
            

PROTOKÓŁ
XX Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 18 grudnia 2008 r.

Posiedzenie  XX  Sesji  rozpoczął  o  godz.  1000 Przewodniczący  Rady  Jan  Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XX Sesję Rady Gminy Sadlinki”.

Przewodniczący  przywitał  zaproszonych  gości,  radnych  oraz  sołtysów.  Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczyła radna Małgorzata Paliwoda. 

Przewodniczący  Rady  zaproponowała,  aby  do  porządku  obrad  wprowadzono 

dodatkową uchwałę dotycząca zmiany Uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki  

z dnia 15 marca 2006 r.  w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 

2008 – 2011. 

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami.

3. Interpelacje i zapytania radnych.

4. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2008 r. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r.

6. Uchwała o zmianie uchwały nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 marca 

2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2011.

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2008 z dnia 08.02.2008 r. w sprawie 

wyemitowania  obligacji  przez  Gminę Sadlinki  oraz  określenia  zasad ich  zbywania, 

nabywania i wykupu.

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.

9. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  rzecz  Gminy  Sadlinki 

nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Bronisławowo. 

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Białki na lata 2008 – 

2015. 

11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bronisławowo na lata 

2008 – 2015. 

12. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Glina na lata 2008 – 

2015. 

13. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Grabowo na lata 2008 

– 2015. 
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14. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kaniczki na lata 2008 

– 2015. 

15. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Karpiny na lata 2008 – 

2015.

16. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Małe na lata 

2008 – 2015. 

17.  Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Wielkie na 

lata 2008 – 2015. 

18. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Okrągła Łąka na lata 

2008 – 2015. 

19. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy  Miejscowości  Olszanica  na  lata 

2008 – 2015. 

20. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy  Miejscowości  Rusinowo  na  lata 

2008 – 2015. 

21. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sadlinki na lata 2008 – 

2015. 

22. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiśliny na lata 2008 – 

2015. 

23. Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  rocznego  programu  współpracy  Gminy  Sadlinki  z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2009. 

24. Uchwała  w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na rok 2009. 

25. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji.

26. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

27. Wolne wnioski.

28. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy.

Ad. 2.
E.  Krajewska –  Wójt  -  przedstawiła  informację  na  temat  spraw  realizowanych  

w okresie między sesjami. 

Ad. 3.
M.  Zdankiewicz –  radny  –  zwrócił  się  z  prośbą  o  przesuniecie  przystanku  w 

Karpinach na druga stronę ulicy. Dzięki czemu dzieci czekające na autobus będą bardziej 

bezpieczne. 
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E.  Gadacz –  sołtys  –  w Kaniczkach  jest  problem takiego  rodzaju,  że przystanek 

autobusowy jest na prywatnym terenie. Dzieci i młodzież czekająca na autobus notorycznie 

ten przystanek dewastują.  Trzeba coś z tym zrobić  i  porozmawiać z Panem, na którego 

gruncie stoi ten przystanek aby go nie zlikwidowano. 

M. Grzyb – radny – czy widomo już coś na temat tablicy informacyjnej miejscowości 

Gminy Sadlinki.

 

Ad. 4.
J.  Piskor  – Przewodniczący Rady – odczytał  uchwałę Nr XX/163/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2008 r. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 5.
E.  Krajewska –  Wójt  –  jest  to  budżet  który  zawiera  pewne  granice  dotyczące 

wydatków. W ramach tego budżetu czekamy na uruchomienie Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. Rok 2009 jest rokiem kiedy możemy z tych programów skorzystać. Gmina musi 

mieć 100 % wkładu własnego na te zadania aby móc otrzymać zwrot a w związku z tym 

kredyt może być mniejszy. 

Kluczową  inwestycją  jest  wodociąg  we  wsi  Bronisławowo,  którego  długość  ma 

wynieść  około  20 km.  Przy inwestycji  związanej  z  budową wodociągu  załatwimy sprawę 

wodociągów przy ul. Piaski i podłączeniu 6 gospodarstw w miejscowości Wiśliny. W 2009 r. 

mamy zaplanowane 4 drogi w Sadlinkach. W poszczególnych miejscowościach planujemy 

wykonać między innymi: 

− Kaniczki planujemy wykonanie parkingu na kwotę 81.000,00 zł, 

− Nebrowo Wielkie stworzenie „zielonej” świetlicy w centrum wsi na kwotę 41.000,00 zł 

oraz zagospodarowanie terenu przy jeziorze na kwotę 100.000,00 zł.,

− Sadlinki  –  wykonie  dwóch  placów  zabaw,  uporządkowanie  lasku  wiejskiego  i 

wykonanie remontu przy ul. Akacjowej,

− Nebrowo Małe – modernizacja boiska sportowego oraz zakup stołu betonowego do 

tenisa stołowego,

− Białki – montaż lamp oświetleniowych na kwotę 58.000,00 zł,

− Grabowo – zaplanowano remont drogi, której remont w tym roku jest już rozpoczęty 

oraz modernizacja świetlicy wiejskiej na kwotę 21.000,00 zł,

− Glina – zagospodarowanie terenu przy jeziorze na kwotę 174.000,00 zł,

− Bronisławowo – wykonanie pieca w świetlicy oraz budowa wodociągu,
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− Olszanica – remont świetlicy wiejskiej na kwotę 275.000,00 zł,

− Rusinowo – doposażenie świetlicy wiejskiej w sprzęt ławki, stoły itp.,

− Okrągła Łąka – dokończenie remontu świetlicy wiejskiej – dach, elewacja oraz placu 

zabaw przyległego do świetlicy na kwotę ok. 150.000,00 zł,

−  Karpiny – dokończenie remontu świetlicy wiejskiej – WC, instalacja elektryczna na 

kwotę 52.000,00 zł,

− Wiśliny – remont świetlicy wiejskiej na kwotę 40.000,00 zł.

G.  Podgórska –  Skarbnik  –  odczytała  Uchwałę  Nr  226/g264/P/II/08  Składu 

Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Gdańsku  z  dnia  9  grudnia  2008  r.  w 

sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Sadlinki na 2009 rok wraz z informacją o stanie 

mienia  komunalnego  i  objaśnieniami  oraz  Uchwałę  Nr  227/g264/D/II/08  Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 9 grudnia 2008 roku w 

sprawie  opinii  o  możliwości  sfinansowania  deficytu  budżetowego  oraz  prawidłowości 

prognozy długu publicznego Gminy Sadlinki. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

J.  Piskor  – Przewodniczący Rady – odczytał  uchwałę Nr XX/164/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Ad. 8.
J.  Piskor –  Przewodniczący Rady - odczytał  Uchwałę  Nr XX/167/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r.  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.

E. Krajewska – Wójt – wyjaśniła, że działkę chce kupić Pani Janina Kardyś, działka 

znajduje się w miejscowości Kaniczki. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Ad. 9. 
J.  Piskor –  Przewodniczący Rady - odczytał  Uchwałę  Nr XX/168/2008 z dnia 18 

grudnia  2008  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  rzecz  Gminy  Sadlinki 

nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Bronisławowo. 

E.  Krajewska –  Wójt  –  Gmina wykupuje  ten  budynek  za kwotę  45.000,00 zł  dla 

rodziny  która  mieszka  w  budynku  grążącym  katastrofą  budowlaną.  Mieszkańcy  Gminy 
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zwracają się  do Urzędu aby Gmina remontowała ich mieszkania prywatne,  leczy my nie 

możemy remontować własności prywatnej. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 10. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/169/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Białki na lata 2008 – 

2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 11. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/170/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bronisławowo na lata 

2008 – 2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 12. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/171/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Glina na lata 2008 – 

2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 13. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/172/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Grabowo na lata 2008 

– 2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 14. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/173/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kaniczki na lata 2008 

– 2015.
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Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 15. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/174/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Karpiny na lata 2008 – 

2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 16. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/175/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Małe na lata 

2008 – 2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 17. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/176/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Wielkie na 

lata 2008 – 2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 18. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/177/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Okrągła Łąka na lata 

2008 – 2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 19. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/178/2008 z dnia 18 

grudnia  2008 r.  w sprawie  zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Olszanica  na lata 

2008 – 2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
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Ad. 20. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/179/2008 z dnia 18 

grudnia  2008 r.  w sprawie  zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Rusinowo na lata 

2008 – 2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 21. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/180/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sadlinki na lata 2008 – 

2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 22. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XX/181/2008 z dnia 18 

grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiśliny na lata 2008 – 

2015.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 23.
J.  Piskor –  Przewodniczący Rady - odczytał  Uchwałę  Nr XX/182/2008 z dnia 18 

grudnia  2008  r.  w  sprawie  przyjęcia  rocznego  programu  współpracy  gminy  Sadlinki  

z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 

publicznego na rok 2009. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 24. 
J.  Piskor –  Przewodniczący Rady - odczytał  Uchwałę  Nr XX/183/2008 z dnia 18 

grudnia  2008 r.  w sprawie  Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki. 
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M. Zdankiewicz – radny – zwrócił uwagę, że alkoholizm i narkomania to problem w 

całej  Polsce i  Komisje ds.  rozwiązywania  problemów alkoholowych  tak naprawdę nic  nie 

mogą w tej sprawie zrobić. 

E. Krajewska – Wójt  – środki  na bieżącą działalność  Komisji  ds.  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych przekazywane są z koncesji wydawanych na sprzedaż alkoholu. 

Komisja realizuje pierwsze kroki w kierunku leczenia ludzi uzależnionych od alkoholu. Jest 

grupa osób, która korzysta z porad psychologa i podejmuje leczenie są również tacy, którzy 

nie chcą się leczyć i Komisja nie może w tym wypadku nic zrobić. Komisja również finansuje 

świetlice  socjoterapeutyczne  w  szkołach  w  których  dzieci  spędzają  dużo  czasu. 

Organizowane są również zajęcia i wyjazdy dla tych dzieci. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 25.
Za  przyjęciem  protokółu  obrad  z  XIX  Sesji  Rady  Gminy  Sadlinki  głosowało  14 

radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  w  związku  z  czym  protokół  został  przyjęty 

jednogłośnie.  

Ad. 26.
E.  Krajewska –  Wójt  –  przystanek  w miejscowości  Karpiny  zostanie  przesunięty. 

Jeżeli  chodzi  o  tablice  informacyjną  to  będzie  najpewniej  się  ona  w  Urzędzie  Gminy  i 

zastanawiamy się jak mamy to zrobić. 

Proszę Państwa na ostatnich Komisjach Rady Gminy Sadlinki ustaliliśmy aby pismo 

które złożyło sołectwo Okrągła Łąka w sprawie remontu drogi wojewódzkiej przekazać do 

Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  lub  do  Marszałka  Województwa  ponieważ  to  są  instytucje 

władne przeznaczyć środki na remont tej drogi.  Najlepszym rozwiązaniem byłoby się wybrać 

do Gdańska, jeżeli jest taka potrzeba jako przedstawiciel Gminy mogę uczestniczyć w tym 

spotkaniu. 

Natomiast jeżeli chodzi o Programy Odnowy Wsi, jeżeli jest taka potrzeba to możemy 

zmienić coś w jednej wsi na korzyść innej. Jednocześnie chce przeprosić te osoby których 

oczekiwania nie zostały spełnione. 

Ad. 27.
M.  Zdankiewicz –  radny  –  chce  poruszyć  sprawę  artykułu  który  pojawił  się  w 

„Kurierze  Powiatu”,  w  którym  do  dokonano  pracy  oceny  Wójt  Krajewskiej.  Jestem 

zbulwersowany taką oceną i proszę Przewodniczącego Rady aby coś z tym zrobił. 

8



E. Krajewska – Wójt – dziennikarz który napisał ten artykuł rozmawiał ze mną przez 

telefon bo nie miał czasu przyjechać. Ja nie boje się ocen ale to co napisał dziennikarz jest 

chaotyczne i nie odzwierciedla rzeczywistości. Ocena taka czy inna uderza w nas wszystkich 

a nie tylko w Wójta. Uważam, że to co napisano w tym artykule jest bardzo niesprawiedliwe. 

Mam  prośbę  do  Państwa  radnych,  że  jeżeli  są  zbulwersowani  tym  artykułem  to  niech 

zadzwonią do redakcji w celu wyjaśnienia. 

Radni więcej uwag i wniosków nie wnieśli. 

Ad. 28.
Przewodniczący Rady zamknął obrady XX Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Protokołował 
S. Rogala
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